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Dnešním dalším hostem je trenér mládeže a zároveň asistent trenéra A týmu Filip Rytina.
Hrával jsi před svoji trenérskou kariérou basketbal? Pokračuješ v tom i teď?
Ano, hrál jsem od nějakých 8 let, s jednou krátkou přestávkou až do kategorie U18. Poté přišel přechod k
mužům do tehdejší KP1 (dnes SBL) a KP2. V současnosti už aktivně nehraji, ale v průběhu sezóny jsem
chodil trénovat s kolínským “B” týmem, který hrál 2. ligu.
Máš nějaký hráčský úspěch?
Individuální určitě ne, týmových několik, ale za největší úspěch považuji to, že jsem mohl díky basketbalu
poznat spoustu lidí a navázat mnoho přátelství na celý život.
Jak dlouho trénuješ a jaké týmy jsi trénoval?
Trénování se věnuji 10 let, po mém prvním vážnějším zranění, když mi v 18 letech praskla Achillova
šlacha, jsem pomáhal s Přípravkou 2000, poté jsme dostal na starost Kadetky U17B, dále Žačky U15, které
jsem vedl 2 roky, poté jsme spolu s Lucií Vetorovou vedli tým Žáček U14, se kterým jsme strávili 4 roky.
Poté přišel přesun ke chlapecké složce a poslední 3 roky spolu s kolínskou legendou, Davidem Machačem,
trénuji chlapce ročníku 2006/2007. Toť vše ke kolínské mládeži. V sezóně 2015/2016 jsem přijal nabídku
zapojit se do kolínského “A” týmu. Pod trenérem Benáčkem jsem dostal možnost podílet se na přípravě
video scoutingu na utkání a zároveň jsem byl vedoucím týmu. Po příchodu trenéra Beneše na sezónu
2017/2018 jsem se stal jeho asistentem a pozice vedoucího týmu mi zůstala taktéž.
Jaké je tvoje basketbalové vzdělání?
TVB TB-I TB-II TB-III – druhé nejvyšší basketbalové vzdělání.
Přemýšlíš nad tím si udělat i nejvyšší trenérskou licenci?
Určitě ano, v příštím roce to mám v plánu, ale uvidíme, jak se bude vyvíjet současná situace, jestli nějak
nezmění plány na vypsání studia.
Máš nějaký trenérský úspěch?
Dvakrát se nám povedlo zvítězit na mezinárodním turnaji. Poprvé v Plzni na Vánočním turnaji v kategorii
Kadetek U17 a poté na Velikonočním turnaji v Klatovech s kategorií minižáků U11. Co se týče “A” týmu,
beru jako největší úspěch postup do Final 4 Českého poháru v sezóně 2015/2016.
Dali ti něco trenéři Predrag Benaček a Pavel Beneš, když jsi u nich působil jako asistent A týmu?
Určitě ano, naučili mě toho hodně. Jsem vděčný za tuto možnost pracovat s takovými trenéry.
Jak jsi se věnoval svým svěřencům v době pandemie?
Bylo to složité, nejprve jsme jim vytvořili individuální plán, aby se alespoň udrželi v kondici. Komunikovali
jsme s nimi a rodiči přes sociální sítě a e-mailem. Jakmile se opatření rozvolnila, začali jsme znovu s
tréninkem v areálu v Sendražicích.
Tvé cíle v příští sezóně?
Zatím není jasné, u jakých týmů budu působit, s jistotou vím, že budu i nadále u “A” týmu a tam bych bral
za úspěch postup do play-off.
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